

# 香港佛教聯合會主辦佛教葉紀南紀念中學 BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363 FAX:2433 9009

E-mail: info@byknmc.edu.hk WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

#### 樂施米義賣大行動 2025

#### 敬啟者:

「樂施米義賣大行動」是樂施會一年一度的大型籌款活動,本年活動將延續「救氣候・撐小農」的主題,向社會各界人士義賣每包定價港幣 20元的「樂施米」(每包 100 克)。活動所籌得的款項用於支持樂施會的扶貧發展項目,包括支援各地貧窮人應對氣候變化,幫助他們改善生活,實現脫貧自立。

本校現鼓勵 貴家長及 貴子弟慷慨解囊,認購樂施米。現附上回條,請於2025年6月3日或以前,填妥捐款回條連同善款(以現金方式)交回班主任。

如有任何查詢,請致電 24953363 與張倩儀老師聯絡。



此 致 貴 家 長

佛教葉紀南紀念中學

校長



謹啟

二零二五年五月二十三日



## 香港佛教聯合會主辦佛教葉紀南紀念中學 BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE

Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association

香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES

TEL: 2495 3363 FAX:2433 9009

E-mail: info@byknmc.edu.hk WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

23<sup>rd</sup> May 2025

Dear Parents/Guardians,

### Oxfam Rice Event 2025

The "Oxfam Rice Event" is Oxfam's annual large-scale fundraising event. The Oxfam Rice Event continues under the theme "Fight Climate Change, Empower Smallholder Farmers" and involves selling "Oxfam Rice Bags" at a price of HK\$20 (100g per bag). The funds raised will support Oxfam's poverty alleviation and development programs for communities living in poverty worldwide. These programs aim to address climate change challenges, improve their livelihoods, and achieve long-term self-reliance.

Our school encourages parents and students to contribute by purchasing Oxfam rice bags. Please complete the reply slip and return it with your cash donation to your class teacher by 3<sup>rd</sup> June 2025.

For any enquiries, please contact Ms. Cheung Sin Yee at 2495 3363.



Yours faithfully,

Mr. Lam Chi Wai Jimmy

Principal